
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Учасники конференції перед УКЦ  
-парафії Св. Володимира – після 
Св. Літургії... 

В днях 23-24 травня 2009, 22 виховників з п’ятьох осередків СУМу Австралії 
з’їхалися до столиці Австралії (Канберра), щоб розглянути та вивчати різні 
аспекти виховання нашої молоді. Після відкриття конференції молитвою 
перепроваджено парохом УКЦ Св. Володимира, о. Олегом Стефанишн, 
приступилося до поважної праці. Обширно провадилися  не одна дискусія  
про засадничі справи виховання, як рівнож про саму виховну програму нашої 
Спілки. В таких дикусіях включалися проблематика дисципліни серед 
юнацтвом, та справу більшої зацікавленості серед молоді до активної участи і 
діяльности... Переглядалося  достаточне багатство матерялів на мережі 
СУМнет...    Усі учасники спільно опрацювали ново-
методні програми базовані над правильником СУМу, щоб більш активно 
включати юнацтво й, щоб ройові зайняття були для них більш цікаві й 
сприятливі...      Гостями на конференції були 
довголітна поч. членкиння под. Софія Яцишин (з місцевого осередка 
Канберра-Квінбієн) та Консул Україну – дост. п. Микола Джиджора . В часі конференції відбулися кілька 

жвавих дискусій, розглядаючи 
можливості покращення стосунків між 
юнацтвом і виховникам 
використовуючи відповідні методики 
навчання... Обговорювалося дальшої 
релевантности ройових гутірок і 
значіння самого гасла СУМу – Бог і 
Україна, як рівнож самі вартості насла 
яке вливається до самого буття 
СУМівця... 

Підкріплюючим фактом було, що самі 
учасники – збільшості наша молодь - у 
віку між 15 і 22...  і, що в дискусіях усі 
виховники – як молоді, так і т.зв. старші 
вже з стажем поважної діяльності, – 
мали нагоду не лише користатися з 
досвідом стажової праці але, обізнатися 
з розумінням молодших кадрів і таким 
чином опрацювати більш сучасні 
можливості до дальшої праці... 

Одна група учасників представляють 
опрацьований проєкт в часі конференції... 

Разом в ресторані на вечері 
в Канберрі... 

З писемної оцінки конференції, одна 
учасниця писала – “Я вже була на різні 
такі подібні курси і конференції, усі які 
були цікаві і корисні, але сьогоднішний 
курс був вийнятковим і відмінним.  В 
позитивному і лагідному способі, 
включалося активну участь усіх учасників 
– майстерні були корисні і матимуть 
позитивні результати – я вірю, що усі 
відчули позитиви цього дня і, тим більше 
осягнули відповідні успіхи – не лише для 
себе особисто, але рівночасно для свого 
осередка... Коментарі від одного з учасників – “Ця 

конференція відновила в мене почуття до 
дальшої праці з їхним (викладачам)  
поважно-професійним досвідом в рядах 
СУМу – дякую за організування такої 
конференції... 

Інший учасник таке сказав – “Багато 
цікавих інновацій і інформації – 
почуваюся мотивованим до дальшої праці 
в рядах СУМу... 

Надзвичайно цікава дискусія 
між булавними мотивувало до 
впровадження кілька нових 
програмових інновацій – 
фокус яким була програми 
навкола системи дружин – а 
саме ратники, культурники, 
ітд., які діють в рядах СУМу... 

Браво, под.Катерина Кобрин – 
Головна Булавна в Крайові 
Управі СУМ Австралії... 


